
Относно: Изменение и допълнение в Решение № 69 по Протокол № 70 от 
14.02.2019 г. на Наредбата за прием на деца в общинските детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на 
територията на Столична община 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 
 

Искам да изразя мнението си като родил на дете родено 2017г. 
Със съпруга ми живеем в Столична община от както сме родени. След 
майското кандидатстване в ДГ на територията на Столична община 
детето ни не беше прието. По ред семейни причини не можем да си 
позволим частна детска градина, семействата ни са работещи, наложи ни 
се да се върна на работа още през юни. Притежаваме имущество извън 
столична община, където детската градина е абсолютно достъпна за 
живеещите на тази територия. Преместихме си адресните регистрации 
там и детето ни вече посещава яслена група. Тук следва възмощението 
ни, с тази въведена уседналост как да върнем детето ни в Столична 
община? Реално живеем в София, но трябва да пътуваме извън София за 
да може детето ни да посещава ясла. С въведения закон става абсолютно 
невъзможно.  
За развитието на софийските детски градини дори не желая да 
коментирам, само ще споделя, че през един блок от нашия имаме такава. 
На майското класиране обявихте за нашия набор 6 места. Всички майки от 
квартала минахме през директорката и на всички ни бе обяснено 
следното: 
- място за още една яслена група има, мед. сестри и пари няма!  
/Директор на 198 Косе Босе, район Връбница/ 
 

Поздравявам ви за усилията, ясно е че не може да се угоди на всички. Но 
мислете глобално. Населението на Столична община расте.  
 

Поздрави,  
Е. Цонкова 

Район Връбница 

 


